

Title (en)

HAIR BRUSH FOR BOUFFANT HAIR STYLE.

Title (de)

HAARBÜRSTE ZUM AUFBÜRSTEN.

Title (fr)

BROSSE A CHEVEUX POUR COIFFURE GONFLANTE.

Publication

EP 0298089 A1 19890111 (FR)

Application

EP 87907295 A 19871117

Priority

CH 460986 A 19861118

Abstract (en)

[origin: CH661419A5] Brush for imparting to the hair different shapes close to the roots and the remainder of the length of the hair during a brushing with a dryer. The brush presents at least a rounded side (13) for fluffing the hair root area. Said side is adjacent to a flat face (12) on which the remainder of a hair lock may slide in order to be smoothed up to the tip. The body (11) of the brush is designed to be adapted to the user's hand of which the fingers are held by a flexible band (15) with self-gripping closure (19). The hair lock may be held on the brush with the thumb. Such a hair brush is suitable both for domestic use and professional applications.

Abstract (fr)

Brosse permettant de donner aux cheveux des formes différentes près de leurs racines et sur le reste de leur longueur, lors d'une mise en forme par brossage durant le séchage (brushing). La brosse présente au moins un côté arrondi (13) permettant de gonfler la zone de la racine des cheveux. Ce côté est adjacent à un côté plat (12) sur lequel le reste de la mèche peut glisser afin d'être lissé jusqu'à la pointe. Le corps (11) de la brosse est conçu pour s'adapter sur la main de l'utilisateur, dont les doigts sont maintenus par une bande souple (15) à fermeture auto-agrippante (19). On peut tenir la mèche sur la brosse avec le pouce. Une telle brosse à cheveux se prête aussi bien à un usage domestique qu'à des applications professionnelles.

IPC 1-7

A46B 5/00

IPC 8 full level

A46B 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A46B 5/00 (2013.01); **A46B 2200/104** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803771A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

CH 661419 A5 19870731; EP 0298089 A1 19890111; WO 8803771 A1 19880602

DOCDB simple family (application)

CH 460986 A 19861118; CH 8700152 W 19871117; EP 87907295 A 19871117